
PROTOKÓŁ Nr 23/08

z posiedzenia Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych 
i Obywatelskich Rady Gminy Mielnik w dniu 25 maja 2009r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pani Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku
2. Pani Halina Mirowska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Mielniku

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Marek  Patkowski –  Przewodniczący  Komisji 
ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Analiza struktury placówek oświatowych na terenie gminy oraz zaopiniowanie 

arkuszy organizacyjnych tych placówek.

2. Organizacja wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji.

3. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pani  Dyrektor  Zespołu  Szkół przedstawiła  informację  o  organizacji  roku  szkolnego 
2009/2010 w szkołach i przedszkolu prowadzonym przez Gminę Mielnik.
Poinformowała,  że  rodzice  16  sześciolatków  zgłosili  chęć  rozpoczęcia  nauki  w  I  klasie. 
Będzie to oddzielny oddział, uczyć ich będzie Pani Alicja Cieśluk, która miała z nimi zajęcia 
w roku bieżącym w Przedszkolu, w grupie 5-latków.
Pani Dyrektor odpowiadała na liczne zapytania radnych Pani Barbary Terpiłowskiej i Pani 
Marii Boguszewskiej dotyczące organizacji roku szkolnego. 
Panie  radne  zapytały,  między  innymi,  czy  prawdą  jest,  że  w  Zespole  Szkół  zostanie 
zatrudniony nowy nauczyciel matematyki, kto to jest, jakie ma kwalifikacje i dlaczego się go 
zatrudnia, jeśli dotychczasowych 2 nauczycieli wystarcza do prowadzenia nauczania.

Pani Dyrektor Alicja Sawczuk
Nowym nauczycielem matematyki w roku szkolnym 2009/2010 będzie Pani Wioletta Kadej.
Pani Kadej ma wykształcenie ekonomiczne i podyplomowe studia z matematyki. 
Pani Wioletta Kadej i Pani Jowita Tatarczyk będa miały w Szkole Podstawowej po ½ etatu z 
matematyki  i  ½  etatu  w  świetlicy.  Pani  Łucja  Stankiewicz  będzie  miała  pełny  etat  w 
Gimnazjum.
W  bieżącym  roku  szkolnym  były  problemy  z  nauczaniem  matematyki,  ponieważ  Pani 
Stankiewicz długo chorowała. Aby uniknąć podobnej sytuacji w przyszłym roku szkolnym 
zdecydowano się na zatrudnienie dodatkowej osoby.

Panie  radne  Boguszewska  i  Terpiłowska stwierdziły,  że  jest  to  kontrowersyjne 
zatrudnienie, na temat którego krążą burzliwe opinie wśród mieszkańców gminy. Stwierdziły 
również,  że  rozumieją,  iż  Pani  Dyrektor  Sawczuk nie  jest  samodzielna  w podejmowaniu 
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decyzji o zatrudnieniu.
Panią Kadej należałoby najpierw dać na pełen etat do świetlicy, aby mogła przyjrzeć się pracy 
w szkole, chodzić na zastępstwa.
Panie radne wskazały na liczne rozbieżności w informacji przygotowanej przez Panią Beatę 
Jonio-Nikitorowicz  w  stosunku  do  przedstawionych  przez  Panią  Dyrektor  arkuszy 
organizacyjnych szkół i przedszkola.

Komisja Rady 3 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 
informację o organizacji roku szkolnego 2009/2010 szkół i przedszkola prowadzonych przez 
Gminę Mielnik.

(informacja w zał. na str..........prot.)

Do punktu 2.

Pani Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół przedstawiła i omówiła informację na temat 
organizacji wypoczynku letniego dla uczniów Zespołu Szkół im.Unii Mielnickiej w Mielniku.

(w zał. na str...........prot.)

Pani Barbara Terpiłowska zapytała, czy w okresie wakacji będzie możliwość korzystania z 
placu zabaw przy Przedszkolu. Dzieci z Mielnika nie mają się gdzie bawić i byłoby to dla 
nich dobre rozwiązanie na czas wakacji. Ktoś z obsługi szkoły mógłby zaglądać tam od czasu 
do czasu.

Pani Alicja Sawczuk
Stwierdziła,  że  nie  rozważała  tej  możliwości  ale  nie  widzi  przeszkód w udostępnieniu  w 
okresie wakacji placu zabaw przy Przedszkolu.

Pani Halina Mirowska – Kierownik GOPS przedstawiła informację w sprawie organizacji 
wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży szkolnej w okresie wakacji w 2009r.
Pani Mirowska odpowiadała na liczne zapytania radnych odnośnie organizacji wypoczynku 
letniego dla dzieci.

(w zał. na str...........prot.)

Komisja  Rady przyjęła  do  wiadomości  informację  o  organizacji  wypoczynku  dzieci  i 
młodzieży w okresie wakacji.

Do punku 3.

W punkcie wolne wnioski nie zabierano głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

 Przewodniczący

Marek Patkowski
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